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P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 24 listopada 2008 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - obecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - nieobecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - obecny
5. Andrzej Mentel - obecny
6. Hanna Szotowska - obecna
7. Andrzej Świątek - nieobecny
8. Danuta Walczak - nieobecna
9. Teresa Kosmala - obecna
10.Krzysztof Francikowski - nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Burmistrz  Miasta  –  Marek  Mrozowski,  Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polka  –  Wałek,  Ewa 
Kiedrzyn – Zakład Budynków Komunalnych, Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i 
Inżynierii Miejskiej.

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca 

Porządek posiedzenia:

1. Stan środowiska naturalnego. Działania proekologiczne. Segregacja odpadów.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3.   Sprawy bieżące.

Ad. 2 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Zaczniemy od omówienia projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009 – 2013.
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Ewa Kiedrzyn                                  -               Zakład Budynków Komunalnych  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Wiesław Konderak - członek Komisji
2. Ewa Kiedrzyn - Zakład Budynków Komunalnych

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto  z  członków  Komisji  jest  za  przyjęciem Wieloletniego  Programu  Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Czeladź na lata 2009 – 2013?

GŁOSOWANIE / obecnych 5 członków Komisji, nieobecni: A. Mentel/

3   głosy  za 
0   głosów  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- czy są pytania do tego projektu uchwały?

Pytań nie zgłoszono.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z Państwa jest za przyjęciem proponowanych zmian w budżecie miasta na 2008 rok?

GŁOSOWANIE / obecnych 6 członków Komisji/

4   głosy  za 
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0   głosów  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Informacja o przygotowaniu wniosków dotyczących pozyskania środków unijnych oraz realiza-
cji zadań z udziałem środków pozyskanych. 

- Czy są pytania do informacji?

Pytań nie zgłoszono.

Ad. 1 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zasadniczy  temat  Komisji  -  Stan  środowiska  naturalnego.  Działania  proekologiczne  i 
segregacja odpadów.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej   

- Omawia materiały przedstawione radnym.

W dyskusji udział wzięli:

1. Hanna Szotowska - członek Komisji
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej 
3. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji
4. Czesław Badura - członek Komisji
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. Teresa Kosmala - członek Komisji
7. Andrzej Mentel - członek Komisji

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  informacji  nt.  Stan  środowiska  naturalnego.  Działania 
proekologiczne i segregacja odpadów.

GŁOSOWANIE / obecnych 6 członków Komisji /

6   głosów  za 
0   głosów przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się
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Ad. 2 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na 2009 rok.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Mentel - członek Komisji

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Czy są pytania dot. gospodarki działkami?

Pytań nie zgłoszono.

Ad. 3  porządku obrad

Marek Rajca               -     Przewodniczący  Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa  

- Odczytuje pismo z dnia 14 listopada 2008 r. Dyrektora PZ ZOZ w Będzinie w sprawie podjęcia  
starań umożliwiających zabezpieczenie w budżecie miasta czeladź środków  finansowych w 
wysokości  300.000  zł  przeznaczonych  na  doposażenie  Szpitala  w  Czeladzi  w  niezbędny  
sprzęt  i aparaturę medyczną. 

W dyskusji udział wzięli:

1. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2. Hanna Szotowska -  członek Komisji
3. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji
4. Czesław Badura - członek Komisji
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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Zofia Gajdzik                     -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Nawiązuje do projektów uchwał w sprawie:
1. zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 

Czeladź.
2. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Czeladź – „zachodnia część Nowej Kolonii Saturn i Przetok”.
3. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Czeladź – „Przełaj i zachodnia część Nowego Miasta”.
4. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Czeladź – „Śródmieście”.
5. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Czeladź – „Grabek”.

W dyskusji udział wzięli:

1. Czesław Badura - członek Komisji
2. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zamykam posiedzenie Komisji.

 

Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                           Marek Rajca
Protokołowała:
 Elżbieta Augustyniak
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